

中华人民共和国工业和信息化部
Ministry of Industry and Information Technology of the People's Republic of China

公 告
Announcement

2014 年 第 88 号
2014 No. 88

鉴于《电子信息产品污染控制管理办法》（以下简称《管理办法》）目前处在修订阶段，现决定在新修订《管理办法》正式实施前，暂缓执行《电子电器产品有害物质限制使用标识要求》（SJ/T 11364-2014），《电子信息产品污染控制标识要求》（SJ/T 11364-2006）继续有效。

Because the “Management Methods for Control of Pollution from Electrical and Electronic Products” (hereinafter “Management Methods”) are currently in the revision stage, it has been decided that pending implementing of the newly amended Management Methods, implementation of “Marking for the Restricted Use of Hazardous Substances in Electronic and Electrical Products” (SJ/T 11364-2014) will be suspended, “Marking for Control of Pollution Caused by Electronic Information Products” (SJ/T 11364-2006) continues to be valid.

特此公告。
Hereby notified.

工业和信息化部
Ministry of Industry and Information Technology
2014 年 12 月 30 日
December 30, 2014

TRANSLATION PRESENTED BY:

Tad Ferris
Partner
Foley & Lardner LLP
202.295.4090
tferris@foley.com